
Відродження  роботи  Ради
капітанів  морських  портів
України

Відродила  свою  роботу  Рада  капітанів  морських  портів
України.Перше засідання. Про це повідомив  Олександр АНТОНОВ
 у Facebook.

-Зайнялися своєю звичною справою – як завжди, намагатимемося
мінімізувати шкоду, заподіяну галузі попередніми “реформами”
системи безпеки мореплавства в країні.

https://ukrport.org.ua/%d0%b2%d1%96%d0%b4%d1%80%d0%be%d0%b4%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%bd%d1%8f-%d1%80%d0%be%d0%b1%d0%be%d1%82%d0%b8-%d1%80%d0%b0%d0%b4%d0%b8-%d0%ba%d0%b0%d0%bf%d1%96%d1%82%d0%b0%d0%bd%d1%96%d0%b2-%d0%bc%d0%be/
https://ukrport.org.ua/%d0%b2%d1%96%d0%b4%d1%80%d0%be%d0%b4%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%bd%d1%8f-%d1%80%d0%be%d0%b1%d0%be%d1%82%d0%b8-%d1%80%d0%b0%d0%b4%d0%b8-%d0%ba%d0%b0%d0%bf%d1%96%d1%82%d0%b0%d0%bd%d1%96%d0%b2-%d0%bc%d0%be/
https://ukrport.org.ua/%d0%b2%d1%96%d0%b4%d1%80%d0%be%d0%b4%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%bd%d1%8f-%d1%80%d0%be%d0%b1%d0%be%d1%82%d0%b8-%d1%80%d0%b0%d0%b4%d0%b8-%d0%ba%d0%b0%d0%bf%d1%96%d1%82%d0%b0%d0%bd%d1%96%d0%b2-%d0%bc%d0%be/

